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Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Filippa Hultin
Revisor Filip Berggren
Revisor Carin Lundqvist

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Putt har haft ett möte med Tord. Det visades olika planer för hur teknisk
service skulle göras om. GU kommer få egna toaletter enligt dessa lösningar.
De verkar positiva.
Mikael skall arrangera gasque idag.
Gabriel är nästan klar med kvartalsrapporten.
Victor har skrivit motionssvar och skickat in dem till Talmanspresidiet.
Erik har skickat diverse mejl.
Hugo har fixat med sektionensvecka. Nästan allt är klart.

§4.2 DP Lucas säger att DP:s aspning börjar idag.

§4.3 F6 F6 har börjat sin aspning. De arrangerar ärtsoppelunch idag. Det är två gasquer
denna veckan. En idag och en på söndag.

§4.4 FnollK I måndags var det teambuilding/planeringskväll.

§4.5 SNF SNF har haft asplunch och samt samlar in mastersintervjuer.

§4.6 Foc Foc har haft spelkväll.

§4.7 FARM FARM har hört av sig till ett par företag. De har även satt ett preliminärt
datum för mässan, den 15 november. Idag är det CV-workshop.
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§4.8 Revisorer Det var revisorutbildning igår.

§5 Revisorer Det var revisorutbildning igår och de gick igenom mycket som var tidigare
okänt för revisorerna. Bland annat att de skall ha koll på alla tillgångar. Det
måste därför finnas tydliga och noggranna inventarielistor. Det sägs att alla
kommittéerna skall be sina kassörer se över inventarier och annat. Filip säger
vidare att de behöver ha access till buren och matskrubben för att kunna
kontrollera att allting finns.
Ytterligare saker som sades under utbildningen var att revisorerna bör ha när-
varorätt på alla sektionsorgans möten. Det fanns även oro om att Swish skulle
behöva slutas användas men de kom fram till att det är okej då vi inte behöver
skatta.
Revisorerna säger att de gärna skulle vilja sitta med när ekonomisk policy görs
om.
Gabriel undrar om han kan bli ansvarsbefriad från DP. Det sägs att det kan
hända om det finns ett bokslut. Carin säger att hon vill att situationen med
de gamla revisorerna hanteras. Lucas säger att han har petat på Golic.
Beslut: Att ge revisorerna access till buren och matskrubben.

§6 Äskningar

§6.1 Stekbord Vi tog aldrig något beslut när stekborden diskuterades under ett tidigare möte.
Erik föreslår att vi gör det nu.
Beslut: Att godkänna äskningen om inköp av två stekbord för 3210 kr.

§6.2 Utbytesresa till Finland
för F:are

Det har äskats 15000 kr för att subventionera en resa till Finland för 15 F:are.
Det sägs att det är mycket pengar per person och därför en låg medlemsnyt-
ta per krona. Mikael frågar om vi får ge ut så här mycket pengar utan att
förmånsbeskatta. Gabriel säger att han kan kika på det.
Det frågas vad de skulle ha pengarna till. Det sägs mat, boende och resa.
Beslut: Att neka äskningen om att subventionera en resa till Åbo för 15000
kr.

§6.3 JämF JämF har äskat 2600 kr för att köpa baguetter till en lunchföreläsning om
härskartekniker. Mötet tycker det låter bra.
Beslut: Att godkänna äskningen om mat till en lunchföreläsning för 2600 kr.

§7 Sektionsmöte Filippa frågar hur mycket budget de har för mat. Det sägs att man i vanliga
fall har 2500 kr och att vi skall ha det nu med trots att det är två möten. Det
sägs att FARM skall laga mat på torsdagen och Sanna ber dem göra det så
oskvalpigt som möjligt.

§7.1 Motion om sektionsnörd Erik berättar att det kom in en motion igår om att flytta invalet av sektions-
nörden till LP1. Den kom in för sent men han säger att vi ändå bör diskutera
det ifall det kommer upp på mötet. Det sägs att vi flyttade invalet förra året
och borde utvärdera det en längre tid.

§7.2 Köttfri sektion Mikael frågar om vi endast skall lägga ett motionssvar eller om vi skall lägga
en proposition också i frågan om köttfri sektion. Erik säger att det kommer
vara ett yrkande i samma fråga och att det då blir enklare att lägga det som
ett motionssvar.

§8 Ordförandebeslut Erik har godkänt F6:s aspbudget och undrar om vi kan godkänna ordförande-
beslutet. Gabriel tyckte den såg bra ut.
Beslut: Att godkänna ordförandebeslutet om att godkänna F6:s aspbudget.
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§9 Lokalfrågan Putt säger att han redogjorde under runda bordet för allt som hänt. Vi har
inte haft ett möte med SG:s nya styrelse än men hoppas att det händer snart.

§10 MPA på CAS Vi skall lämna in ett yttrande kring vad vi tycker om nuvarande MPA för CAS
då positionen skall omförordnas. Ingen på mötet har några starka åsikter men
är positiva. Victor skall skriva ett svar.

§11 Övriga frågor

§11.1 Städa buren Mikael vill att folk städar buren. Viktor frågar om nått får stå på golvet.
Mikael säger nej. Mikael säger att inte det inte häller bör förvaras mat och
dryck i buren. Lucas tycker Mikael är petig.

§11.2 Tält Maskin har bett att få låna våra tält till sin grisfest. Det sägs att vi har tre
tält och att det finns ett system för hur det fungerar. Det sägs vidare att Nollk
skall hantera utlåningen/uthyrningen.

§11.3 Joy Sanna frågar om det har kommit ett mejl från Joy. Putt säger att Tord har
meddelat oss å Joys vägnar. Joy gillar inte hur vi sätter upp affischer. Speciellt
inte att de sätts över skyltar. Det sägs att de specifika affischer hon syftade på
i detta fall var en aspaffich och en gasqueposter. Tord har sagt att han skall ta
upp affischpraxis med kåren. Därför behöver vi inte utvärdera det själva innan
det har gjorts centralt.

§11.4 Flipperspel Jonas frågar vilket flipperspel vi vill ha. Victor och Putt vill ha Godzilla. Mikael
säger att det borde läggas in i bugdeten. Jonas säger att det skall göras.

§12 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:00!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Mikael Eriksson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Äska pengar till Stekbord till Focus Mikael Eriksson

Äska pengar till
Stekbord till Focus

Mikael Eriksson
mikael.eriksson@exi.app

Anledning till äskandet
Induktionshällar kan alstra pissmycket värme och kan därför utan problem hålla ett helt stekbord lagt
ovanpå hällen mycket varmt. Stekbord har efterfrågat av åtminstone sittande DP samt förra årets F6 då
det skulle underlätta stekningen av stora mängder mat något enormt. Från https://gourmetstal.se kan
man namnet till trots köpa mycket prisvärda stekbord. Mitt förslag är att köpa två stycken, ett i normal-
storlek och ett i XL storlek. Då kan man med båda tillsammans täcka hela den stora induktionshällen
eller med bara XL-varianten täcka hela den lilla induktionshällen. Jag har mätt så det ska funka bra.

Summa att äska
På grund av det jag/vi skrev ovan vill jag/vi äska 3210 SEK till detta ändamål.
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Äska pengar till Utbytesresa till Finland för F:are Joel Sand̊as, Vincent Udén och My Irenheim Jarlhed

Äska pengar till
Utbytesresa till Finland för F:are

Joel Sand̊as, Vincent Udén och My Irenheim Jarlhed
joel.sandas@gmail.com

Anledning till äskandet

Jag (Joel Sand̊as) arrangerar tillsammans med Vincent Udén och My Irenheim Jarlhed ett studentutbyte
mellan Åbo Akademi och Chalmers tekniska högskolas fysik- och matte avdelningar. Utbytet inleddes
förra året mellan de tv̊a universiteten för att skapa större gemenskap mellan vänstäderna och knyta
vänskaper mellan finlandssvenskar och göteborgare som har liknande akademiska intressen. Förra g̊angen
var mycket lyckad och vi vill därmed fortsätta utbytet i år. I november 2022 var åboborna p̊a besök i
Göteborg under en l̊anghelg. Under utbytet besökte vi Volvos Startup Accelerator för att visa upp
arbetsmöjligheterna i Göteborg och åboborna fick dessutom uppleva en klassisk Chalmers-sittning. Nu i
mars 2023 avg̊ar resan mot Åbo. Under vistelsen skall vi visa upp tänkbara arbetsmöjligheter i Åbo för
s̊aväl göteborgare som åbobor. Arrangörerna fr̊an Åbo akademi kommer ocks̊a ordna studentevenemang
för deltagarna där göteborgarna f̊ar bekanta sig med det finlandssvenska studentlivet. Därutöver kommer
ett museibesök ordnas för alla deltagare. Förhoppningen är att väcka intresse och nyfikenhet mellan
studenter i de tv̊a städerna. Det kommer att röra sig om 15 F:are som har möjlighet att utföra resan.
De som var med och hjälpte med att erbjuda boende för åboborna kommer att ha förtur men resterande
platser kommer att erbjudas till alla F:are. Boende kommer att ordnas av de snälla åboborna men resan
är inte gratis. Därför vill jag äska 15 000 kr för att minska resekostnaderna för deltagarna. Resan kostade
förra året 25 000 kr och resten av kostnaderna kommer att tas som avgift av deltagarna.

Summa att äska

P̊a grund av det vi skrev ovan vill vi/jag äska 15 000 kr SEK till detta ändam̊al.
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Äska pengar till Lunchföreläsning härskartekniker och jämlikhet JämF

Äska pengar till
Lunchföreläsning härskartekniker och

jämlikhet
JämF

jamf.1@ftek.se

Anledning till äskandet
Under sektionens vecka kommer vi i JämF arrangera en lunchföreläsning den 23/2 med fokus på härskar-
tekniker och jämställdhet där Sara TC håller i föreläsningen. För att möjliggöra studenternas deltagande
vill vi bjuda på lunch och äskar därför 2600kr för att kunna beställa baguetter från Chalmers konferens
och restauranger.

Summa att äska
På grund av det jag/vi skrev ovan vill jag/vi äska 2600 SEK till detta ändamål.
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